
 

 

ACTA DE REUNIÓ  

COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-1 – 2019/2020 

MÀSTER UNIVERSITARI EN ENGINYERIA DE SISTEMES AUTOMÀTICS 
I ELECTRÒNICA INDUSTRIAL (MUESAEI) 

 
_____________________ 

 
Data i hora: 08/10/2019 – 10:35 hores 
Lloc: VGA046A - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Ramon Guzmán Solà – Coordinador de la titulació 
Xavier Masip Bruin 
Cristòbal Raya Giner 
Rafael Vidal Ferre, en substitució de David Rincón Rivera  
Andreu Català Mallofré 
Rafael Ramón Ramos Lara 
Luis García de Vicuña Muñoz de la Nava 
Maurici Sivatte Adroer 
Immaculada Massana Hugas 
Montserrat Mestres Romeu  
Francisco M. Muñoz García 
 
Excusen l’assistència: 
Balduí Blanqué Molina 
David Rincón Rivera 
 

 
Ordre del dia: 
0. Aprovació acta sessió anterior. 
1. Informació 2018/19: 
    1.1. Informació sobre resultats enquestes assignatures 2018/19. 
    1.2. Informació sobre resultats acadèmics assignatures 2018/19. 
    1.3. Informació sobre resultats de la reavaluació 2018/19. 
    1.4. Informació dades acadèmiques històriques per titulacions 2018/19. 
    1.5. Informes dels responsables d’assignatura de la titulació 2018/19. 
2. Dades de matricula 2019/20: 
    2.1. matricula assignatures obligatòries  2019/20-1. 
    2.2. matricula assignatures optatives i línies optativitat 2019/20. 
3. Optativitat a les titulacions per al 2020/21: 
    3.1. Propostes rebudes sobre la oferta d’assignatures optatives per el 2020/21. 
    3.2. Proposta inicial de criteris a seguir  per l’optativitat a oferir al 2020/21. 
4. MUESAEI. Procés i calendari d’acreditació. Tasques a fer i terminis. 
    4.1. Revisió i actualització de pla de millora, i propostes pel 2020/21. 
5. Altres temes o propostes. 
 

 
 
 



 

Temes tractats: 

 
0. Aprovació de l’acta de la comissió anterior. 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es 
aprovada pels assistents, sense comentaris ni modificacions. 
 
1. Informació 2018/19. 
El sotsdirector Cap d’Estudis comenta les dades més significatives del curs acadèmic 2018/2019 
en referència als resultats de les enquestes de les assignatures, els resultats acadèmics obtinguts 
a les assignatures, els resultats de la reavaluació, els resultats acadèmics històrics i els informes 
sobre les assignatures enviats pels professors. 
 
Fa especial referència a les columnes de dades afegides a la informació sobre els resultats 
acadèmics obtinguts a les assignatures. 
 
També comenta que els resultats de la reavaluació son molt similars als del curs acadèmic 
2017/2018. 
 
El Sr. Sivatte Adroer comenta que a la guia docent de la seva assignatura optativa encara apareix 
que es farà reavaluació i el Cap d’Estudis comenta que per aquest curs poden fer-la i modificar la 
guia per al proper curs. 
 
2. Dades de matricula 2019/20. 
El Cap d’Estudis comenta les dades de matrícula d’assignatures obligatòries i optatives de l’actual 
curs acadèmic 2019/2020. 
 
El Sr. García de Vicuña comenta que seria interessant saber la mitjana de matrícula en els estudis 
de màster de la UPC. El Cap d’Estudis comenta que es mirarà aquesta informació. 
 
3. Optativitat a les titulacions per al 2020/21. 
El Cap d’Estudis comenta la proposta de les dos noves assignatures optatives proposades en 
aquest màster. 
 
El coordinador de la titulació comenta que s’han de configurar dues línies d’optativitat formades 
per 3 assignatures optatives cadascuna, una d’elles que sigui de Sistemes Intel·ligents. 
 
El Sr. García de Vicuña també està d’acord amb la proposta presentada pel coordinador de la 
titulació de tenir línies d’optativitat i no assignatures optatives soltes. 
 
Entre els assistents s’obre un debat molt ampli sobre aquest tema i es decideix: 
 

 crear dues línies d’optativitat i 

 que el coordinador de la titulació i els professors Sr. García de Vicuña, Sr. Català i Sr. 
Masip facin una proposta dels noms de cada línia d’optativitat i del contingut de les 
assignatures i presentar-lo en aquesta comissió. 

 
4. MUESAEI. Procés i calendari d’acreditació. Tasques a fer i terminis 
El Cap d’Estudis presenta la relació de membres del Comitè d’Avaluació Interna per treballar 
l’acreditació del màster. 
 
També presenta el calendari de treball, les activitats ja realitzades i les properes activitats, així 
com el llistat de les quatre assignatures que seran objecte de revisió. 
 
 
 



 

5. Altres temes o propostes. 
El Cap d’Estudis informa que la propera reunió d’aquesta comissió serà el dia 26 de novembre de 
2019 a les 10:30 hores. 
 
El Sr. Masip comenta si es continuaran acceptant estudiants que no sàpiguen l’idioma espanyol 
donat la problemàtica que tenen estudiants actuals que no entenen res d’espanyol. 
 
S’acorda que es s’afegeixi l’idioma anglès com a idioma d’impartició del màster. Aquest canvi ha 
d’aparèixer a la web de l’EPSEVG i a les guies docents de les assignatures. 
 
El Sr. García de Vicuña demana tenir disponibilitat d’un laboratori específic per aquest màster que 
concentri els recursos disponibles i els nous que puguin obtenir-se. 
 
La reunió s’aixeca a les 12:30 hores.  


